

朝陽科技大學 091學年度第2學期教學大綱

Landscape Planning and Design in Recreational Management 遊憩區景觀規劃設計

當期課號	6820	Course Number	6820
授課教師	莊孝昌	Instructor	CHUANG,HSIAO CHANG
中文課名	遊憩區景觀規劃設計	Course Name	Landscape Planning and Design in Recreational Management
開課單位	休閒事業管理系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	3	Credits	3
課程目標	一. 遊憩區景觀設計元素組成二. 遊憩區景觀規劃設計理論與方法三. 遊憩設施規劃設計準則四. 遊憩區個案研討。	Objectives	1.The elements of landscape design in recreation area 2.The methods of landscape design in recreation area 3.The goal and criteria of landscape design in recreation area.
教材	一. 課程講授 二. 個案研究 三. 教學觀摩	Teaching Materials	1.Lecture 2.Case-study 3.Seminar
成績評量方式	期中考30% 期末考30% 心得報告40%	Grading	1.Middle examination 30% 2.Terminal examination 30% 3.Seminar & Reports 40%
教師網頁	-		
教學內容	一. 遊憩區景觀設計元素組成 二. 遊憩區景觀規劃設計理論與方法 三. 遊憩設施規劃設計準則 四. 遊憩區個案研討	Syllabus	1.The elements of landscape design in recreation area 2.The methods of landscape design in recreation area 3.The goal and criteria of landscape design in recreation area

尊重智慧財產權，請勿非法影印。